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Emlékeztető 

 

Az Egyesületi Elnökség 2023. január 17-én 14:00 órakor Teams-en online módon megtartott 

üléséről. 

Az Elnökség tagjai közül jelen voltak: Gelencsér Lajos, Veisz Imre, Kiss Zsuzsanna, Dr. 

Székely Csaba, dr. Németh Bálint, Markovics Zsolt 

Az Elnökség tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete és állandó meghívottak 

közül jelen voltak: dr. Danyek Miklós, dr. Madarász György, Hollósy Gábor, Kovács László, 

Karacsi Márk, Rejtő János, Orlay Imre, Táczi István, Pipicz Mihály, Rubint Dezső, Dési Albert, 

Belső Tibor tanácskozási joggal rendelkező tagok, valamint Tilesch Péter, Kovács András állandó 

meghívott továbbá Schwarcz Barbara asszisztens 

 

Gelencsér Lajos üdvözölte a résztvevőket, majd megnyitotta az ülést. Megjegyezte, hogy két 

darab napi rendi pontot átviszünk a következő elnökségi ülésre. 

 

Első napirendi pontként Gelencsér Lajos részletesen ismertette áttekintését a MEE 

Stratégiából kiindulva a 2022. évben elvégzett munkáról és a 2023. év terveiről. Négy szintre 

osztotta a kiemelt feladatokat és önkéntesen felelőst választottak az Elnökség tagjai. 

 

- Ipari szintű tevékenységek felelőse: Gelencsér Lajos 

- Szervezeti szintű tevékenységek felelőse: Veisz Imre 

- Szakmai szintű feladatok felelőse: Kovács László 

- Társadalmi szintű tevékenységek felelősét nem sikerült választani, Gelencsér Lajos 

január 24-ig adott határidőt az Elnökségnek, ennek elvállalására. 

 

Második napirendi pontként Tilesch Péter szemléltette a 2023-as évi MEE Díjbizottságok 

tagjait, akiket a rotációs elv szerint 2 évente cserélnek le az adott szervezetek. Az iroda 

egyeztetett eme szervezetekkel. 

 

• 01/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (4 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a 2023-as Díjbizottsági tagokat. 
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Harmadik napirendi pontként Tilesch Péter bemutatta az iroda javaslatát, a MEE Díjak jutalom 

összegének módosítására. Utoljára 2017-ben voltak az összegek emelve.  Az iroda javaslata egy 

30%-os emelés volt az összes Egyesületi díjra vonatkozóan. 

 

• 02/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (4 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (12 fő) egyhangú 

döntésével elfogadta a 2023-as MEE Díjak jutalom összegének növelését. 

 

Negyedik napirendi pontként Veisz Imre ismertette a jelenlegi helyzetet az Áramkapocs.hu-val 

kapcsolatban. A rendszert még 2018-ban dolgozta ki az ELMÜ-ÉMÁSZ Áramszolgáltató Kft az 

Egyesület Központjával együtt, de a tavaly történt ketté válással külön irányba indultak el a 

gondolatok a rendszer jövőjével kapcsolatban. (Az ELMÜ bekerült az E-On alá)  Amíg az ÉMÁSZ 

terület semmilyen ellenjavaslatát nem mutatta az Áramkapocs.hu rendszer felé, az E-On elkezdte 

felvenni kapcsolatot a MEE VET-el, a rendszer átvételével kapcsolatban. A probléma azokkal a 

szakemberekkel van, akik mindkét területen dolgozhatnak és felvetődik a kérdés, hogy akkor 

mindkét rendszernek a használati díját fizetni kell-e nekik. 

Kovács László tájékoztatta az Elnökséget, az E-onnal való egyeztetések azért indultak meg, 

mivel a MEE VET rendelkezik a regisztrált villanyszerelők adatbázisával. A jelenlegi helyzet 

szerint a villanyszerelők az év 4. hetében kapják meg az értesítőt, hogy a plombabontási 

jogosultság megváltozik. Ebbe beletartozik, hogy egy újabb pályázatot kell beadniuk és egy újabb 

szerződést kell aláírniuk a villanyszerelőknek az elosztói engedélyesekkel. A MEE VET az új 

rendszert, március végén szeretné elindítani.  

Tilesch Péter hozzá tette, hogy az E-On vezetőivel egy teljesen más megállapodásban maradtak, 

amelyhez szerződés is készült, de Péter megkérte a vezetőket, hogy keressél fel ezügyben 

Gelencsér Lajos elnök urat, ami azóta se történt meg.  

Veisz Imre közbe szólt, hogy a MEE PR szempontjából ez az egész jelenség, nem tesz jót, ahogy 

az áramszolgáltatók, a lakosság és a villanyszerelők is keverik a MEE-t a MEE VET-el. 

A hosszas beszélgetés után Kovács László felajánlott egy megbeszélést a jövőhéten Veisz 

Imrével és mindenkivel akit érdekel.  

 

Ötödik napirendi pontként a 2023 évi rendezvényekről adott tájékoztatást Veisz Imre.  

A legfontosabbak: 

• 8. Védelmi és Irányítástechnikai Fórum (2023.május 23-25) a napokban vállalta el az 

Infoware Zrt. a támogatói szerepet 
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• 69. Vándorgyűlés (2023.szeptember 20-22) a támogatói szerepre a MAVIR Zrt 

vállalkozott, a Szervező Bizottság a jövőhéten indítja el a megbeszéléseiket a rendezvény 

témájával, mottójával, programjával kapcsolatban 

• 99. Küldöttgyűlés időpontja 2023.május 20-a, a helyszínt már keresi az iroda 

• Hasonlóan a 2023-as OET-el kapcsolatban, mivel a kupa a BUDAKO-nál van, így Pest 

megyei helyszínt keressük még (2023 november 24-25) 

• #MEEnet Szakmai Estek és Podcastek a maguk útján mennek, havonta egyszer, itt Veisz 

Imre megköszönte Dr. Danyek Miklósnak és Dr. Vokony Istvánnak a segítséget 

• 2022/2023 InfoShow tavaszi időpontjait és helyszíneit mutatta be 

• Mi a pálya 2023. őszi megrendezése. 

 

Hatodik napirendi pontként Tilesch Péter ismertette a 2022. évi tagdíjfizetések helyzetét és a 

2022.09.20.- 2022.12.31. között belépett tagokat és az elmúlt 5 évben passzív státuszban lévő, 

tagsági viszonyt felmondandó tagokat.  

Rubint Dezső hozzá tette, hogy ő átnézte a Debreceni szervezetben lévő passzív tagokat és 

vannak olyanok, akik az iroda listájába nem kerültek bele. 

Emiatt az elnökség kérésére a tagsági viszonyt felmondandó tagokat a következő elnökségin 

tárgyalják újra. 

 

• 03/2023. számú határozatával az Elnökség jelen levő tagjai (4 fő) és az Elnökség 

tanácskozási joggal rendelkező tanácsadó testülete jelenlevő tagjainak (10 fő) döntésével 

elfogadta a 2022.09.20-2022.12.31 között új belépők névsorát. 

 

Egyebek napirendi pontokban 

 

• Veisz Imre felhívta a figyelmet az idéntől induló bankkártyás fizetésre 

• Tilesch Péter pedig ismertette, hogy az innen beérkező tagdíjakat a szervezeteknek a 

központ havonta eljuttatja, hozzá tette, hogy ez még csak egy próba időszak, így csak a 

tagdíj minimumot tudják befizetni a tagok, a további fejlesztési igényeket majd június 

tájékában tárgyalják meg 

• Dr. Madarász György tájékoztatta az elnökséget, hogy a szervezetének a könyvelésébe 

vannak hiányosságok, Gelencsér Lajos megkérte, hogy beszéljen Szabolcsi Nóra 

pénzügyes kolléganővel. 
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Végezetül Gelencsér Lajos megköszönte a részvételt és lezárta az ülést.  

2023. január 18. 

Összeállította: 

Schwarcz Barbara irodai assz. 

 

Jóváhagyta: 

Gelencsér Lajos elnök 

Jóváhagyta: 

Veisz Imre főtitkár 

   

 


